
 

 

Nooremad Toronto eestlaskonna liikmed on janused kogukonna uuenduse 
järele.  Minusugused oleme sirgunud vanas Eesti Majas ja see on meile 
südamelähedane, kuid noored sinna ei lähe kui pole just pulm või peied. 

Uus Eesti Keskus Spadina kandis annaks noortele tõeliselt linnakeskse ja mõnusa koha 
kogunemiseks rüübata tassi kohvi päeval ja/või õhtul kasvõi midagi kangemat. 

Minu vennatütar Kersti käib Toronto ülikoolis, tüter Leyki käib Ryersoni ülikoolis ja ema, 
Anu, teeb arhiivitööd Tartu College'is.  Nad on korduvalt planeerinud kokku saada 
lõunaks kuid see kuidagi ei toimu.  Ma olen veendunud et UUE ja ILUSA EESTI 
KESKUSEGA oleks mu emal lupus võimalik nendega kohtuda iganädalaseks lõunaks, 
sest siis saaks ta viia need kaks "näljast-närtsivaid" tudengit sinna, kuhu tüdrukud 
tahaksid minna eesti keelt harjutama ja vanaemaga aega veeta. 

Olles ise mitmeid EKL võrkpalliturniire korraldanud, linnakeskne asukoht kus nii turniiri 
kui ka selleks tulutoovaid üritusi pidada oleks lihtsalt ideaalne.  See oleks fantastiline 
moodus tuua kokku eestlaste võrkpalli entusiaste.  Nende arv on tugevalt kasvamas 
ning ülatub üle mitme põvkonna.  On ilmne, et uus keskus annaks noortele sportlastele 
harjutamispinda ja meie keskealistele koha kus koguneda ja seltskondliku võrku 
mängida. 

Torontos on ju palju eestlasi kelle lapsed ei valda eesti keelt, kellel segaabielud, kuid 
kelle parimad sõbrad on eestlased vaatamata sellele et saab vaid mõned korrad aastas 
kokku.  Nooremad tahavad oma eesti keelt parandada, õppida eesti kultuurist ja luua 
uusi sõpru. Kui Eesti Keskus tõuseb Spadina ja Bloor kanti, see looks teistsuguseid ja 
uusi võimalusi nii noortele, keskealistele kui ka vanematele.  Just selline tulevik tugineb 
sellele mida me haruldane eestlaskond Torontos on seni loonud. 
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